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Vážení návštěvníci našich webových stránek

V posledních dnech jsme dokončili opravu a výměnu stávajících lamp 

veřejného osvětlení za lampy výkonnější s nižší spotřebou energie. 

V nedostatečně osvětlených místech v obci umožníme lepší orientaci ve večerních 

a v ranních hodinách, zvýšíme bezpečnost občanů, snížíme rizika možných 

úrazů, ale hlavně docílíme úspory elektrické energie.

Pomalu a jistě se finišuje i se zpracováním projektu na kanalizaci a 

čistírnu odpadních vod v obci. V současné době nabylo právní moci územní 

rozhodnutí na tuto akci a připravuje se stavební povolení. Vše musí být hotovo 

k předání do konce letošního roku, abychom stihli zpracovat závěrečnou zprávu 

a požádat o proplacení dotace na základě schválené smlouvy.

Společnost EUROVIA Kamenolomy, a.s. v rámci spolupráce nám nabídla 

zdarma pronájem ukazatele rychlosti projíždějících vozidel na přechodnou dobu 

tří měsíců. Radar se bude instalovat příští týden a doufáme, že do budoucna sběr 

údajů o projíždějících vozidlech a jejich statistické vyhodnocování přispěje ke 

zvýšení bezpečnosti na silnici v naší obci.

Protože stále evidujeme žádosti o obecní byty, pracuje se opět na 

stavebních úpravách v bytovém domě č.p. 121 v I. NP. Z původního jednoho 

velkého bytu (o výměře cca 100 m2) se upravují dva menší s kompletním 

sociálním zázemím, s kuchyní a obývacím pokojem. Předpokládáme, že práce 

budou hotové do konce letošního roku. Byty budou poté předány nájemníkům.

Pro úplnost informací uvádím, že se neustále pracuje na projektu rozhlasu 

v rámci protipovodňového opatření, na druhé části turistického značení v obci, 

konkrétně po stopách pověstí v našem regionu, na kotvišti pro malá plavidla, ale 

hlavně na kanalizaci s čistírnou odpadních vod. Administrace všech projektů 

není vůbec jednoduchá.

Bezprostředně po druhém kole voleb 20. října 2012 se v zasedací místnosti 

obecního úřadu uskutečnilo setkání seniorů. Příjemně strávené odpoledne 

s harmonikářem, s občerstvením a milým vystoupením dětí z naší mateřské školy 

si pochvalovali všichni přítomní. Dokonce se i tančilo, doufáme, že se příští rok 

sejdeme znovu a ve větším počtu. 



Minulou sobotu 27. října 2012 jsme zase pro změnu trávili čas s tou 

nejmladší kategorií, proběhlo další vítání občánků. I toto odpoledne jsme prožili 

v příjemné a radostné atmosfeře. Toto vítání byla ryze pánská jízda, protože 

jsme vítali samé kluky – Jakuba Stárka, Michala Vyšatu a Jana Rybáčka. Příště 

se nám postarejte také o nějakou princezničku, koho by si ti kluci v budoucnu 

vybírali.

Podzim se definitivně ujal vlády a to znamená, že nás nyní čeká už jenom 

zima. V příštích dnech vás seznámíme s plánem kulturního programu na měsíc 

prosinec a doufáme, že si na nás v předvánočním čase adventu uděláte chvilku a 

společně se sejdeme. 

Těším se na Vás zase příště.

Mirka Vencláková

starostka




